

國立清華大學半導體研究學院
(College of Semiconductor Research, NTHU)

雙聯學位碩、博士研究生已修課程及預計修課清單
Completed and Planned Courses Form for Dual-Degree Master's and Ph.D. Students

申請學年度 Academic Year of Application	_____學年度 Academic Year _____學期 Semester (雙聯入學日期 Dual-Degree Enrollment Date _____/_____/_____)				
雙聯學位/部別 Dual Degree Program / Division	<input type="checkbox"/> 博士班 Ph.D. Program <input type="checkbox"/> 碩士班 Master's Program				
	<input type="checkbox"/> 元件部 Device <input type="checkbox"/> 設計部 Design <input type="checkbox"/> 材料部 Material <input type="checkbox"/> 製程研發部 Process Development				
學生姓名 Student Name		學號 Student ID		指導教授姓名 Advisor's Name	

※已修習課程 Courses Completed : (請依需求增加表格列位填寫 If space is insufficient, please add rows as needed.)

開課單位 (校院系所) Offering Unit (University / College / Department)	課程代號 Course No.	課程名稱 Course Title	學分數 Credits	成績 Grade	已修課學年度學期 Academic Year/Semester Taken
1					
2					
3					

※預計修習課程 Planned Courses : (請依需求增加表格列位填寫 If space is insufficient, please add rows as needed.)

開課單位 (校院系所) Offering Unit (University / College / Department)	課程代號 Course No.	課程名稱 Course Title	學分數 Credits	預計修課學年度學期 Expected academic year/semester
1				
2				
3				

指導教授同意簽名 Advisor's Approval (Signature) : _____

部主任同意簽名 Department Head's Approval (Signature) : _____

※申請須知Application Instructions：

1. 請詳閱公告「國立清華大學半導體研究學院與境外大學辦理雙聯學制碩、博士研究生課程修讀指引及注意事項」。
Please read the announcement titled “Course Requirements Guidelines for Dual Degree Graduate Students (College of Semiconductor Research, NTHU)” carefully.
2. 請依規定於入學前，應檢具本表，提送指導教授及各部主任審查，以確認修課規劃符合畢業門檻，並繳交至學院辦公室。
In accordance with the regulations, prior to enrollment, students shall complete this form and submit it for review by the Advisor and the Department Head to confirm that the course plan meets graduation requirements. The approved form must then be submitted to the CoSR Office.
3. 雙聯碩士生於本院預計修習課程之修課規定(至少 10 學分)：學術研究倫理課程(0 學分)、通才必修課程(6 學分)、專業必選修課程(4 學分)。
Course requirements for dual-degree Master’s students at the CoSR (must complete at least 10 credits)：Research Ethics Course (0 credits)、Core Courses (6 credits)、Department Required Courses (4 credits).
4. 雙聯博士生於本院預計修習課程之修課規定(至少 8 學分)：學術研究倫理課程(0 學分)、個別審定制 (8 學分)。
Course requirements for dual-degree Ph.D. students at the CoSR (must complete at least 8 credits)：Research Ethics Course (0 credits)、Individual Review-Based Planning Courses (8 credits).